



David Bradley, NL
 Marion Beyea, NB
 Peter Buckley, NB
 Natalie Bull, ON
 Susan Buggy, ON
 Sheppard Case, NL
 George Chalker, NL
 Neil Dawe, NL
 Kim Devine, PE

Helen and John Edwards, BC

David Flemming, ON

David Hood, NL

John K. F. Irving, NB

Marc Johnston, YT

Madonna Keates, ON

Douglas Köchel, NB

Ross Keith, SK

Paul King, ON

Henry Maisonneuve, AB

David and Rosemary Malaher, BC

Richard Moorhouse, ON

Catherine Nasmith, ON

Shane O'Dea, NL

Old Strathcona Foundation, AB

Gregory Thomas, MB

Tom Urbaniak, NS

Thank you to our Patron Members!

Contact HCF today to learn more and make your pledge. Call 1-866-964-1066 ext. 222 or email nbull@heritagecanada.org. Visit us online at heritagecanada.org.

Merci à nos membres bienfaiteurs!

Communiquez dès aujourd'hui avec la FHC pour en savoir plus et pour faire un don. Téléphonnez 1-899-964-1066, poste 222 ou par courriel à nbull@heritagecanada.org. Visitez-nous à heritagecanada.org.

Anniversary Celebration
 Un anniversaire à célébrer

Heritage Canada Foundation Turns 40!

La fondation Héritage Canada a 40 ans!

We have been sorting through the archives to capture some of HCF's many accomplishments over the past four decades. This special celebratory section in *HÉRITAGE* will be reminiscing about those successes throughout our 40th anniversary year.

Nous avons fouillé les archives pour retrouver certaines des réalisations notables de la FHC au cours des quatre dernières décennies. Cette section spéciale anniversaire d'*HÉRITAGE* reviendra sur ces succès au cours de cette année de notre 40^e anniversaire.



Left to right: HCF board members Pierre Berton, Hartland MacDougall and executive director Bob Phillips with Madame Gabrielle Léger and Governor General Jules Léger next to Balen House at 47-61 Murray Street, Ottawa. HCF purchased the property in 1977, restored and sold it in 1979 with a heritage covenant on title.

De gauche à droite : Les membres du conseil d'administration de la FHC Pierre Berton et Hartland MacDougall, le directeur général de la FHC Bob Phillips, Gabrielle Léger et le gouverneur général Jules Léger devant la maison Balen au 47-61, rue Murray à Ottawa. La FHC a acheté l'immeuble en 1977, l'a restauré, puis l'a vendu en 1979 sous réserve d'une clause de protection du patrimoine.

Photo : HCF/FHC